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Zápis z 5. jednání Výboru pro energetický management ZMČ 
Praha 10, které se konalo dne 19. 6. 2023 v Radničním salónku,  

5. patro budova B ÚMČ Praha 10, od 17:09 do 17:45 hodin 
 
 
Přítomní členové výboru:  
Renata Chmelová, Olga Koumarová, Mgr. Veronika Žolčáková, Ing. Ivan Mikoláš, Ing. Michal 
Narovec, JUDr. Pavel Šutka 
 
Omluvení členové výboru: 
JUDr. Radmila Kleslová 
 
Hosté:  
Mgr. Eliška Čepová, Ing. Milan Maršálek, Pavel Šafrata, p. Šímová 
 
 
Jednání výboru bylo zahájeno v 17:09 hodin. 
 
Jednání řídila předsedkyně Výboru Renata Chmelová, která přivítala přítomné členy a hosty.  
Konstatovala, že je VEM usnášeníschopný.  
 

1. Schválení programu 

Navržený program dle zaslané pozvánky: 

1. Schválení programu  
2. Volba ověřovatele 
3. Prezentace závěrečné zprávy PORSENNA ENERGY s.r.o. 
4. Prezentace Státního fondu životního prostředí - možnosti financování komunálních 

energeticky úsporných projektů a řešení 
       5.   Různé 

Hlasování: 5 pro, 0 proti, 0 zdržel se 

 

2. Volba ověřovatele zápisu   

 
JUDr. Pavel Šutka 

 
Hlasování: 5 pro, 0 proti, 0 zdržel se 
 
 
3.    Prezentace závěrečné zprávy PORSENNA ENERGY s.r.o. 
 
Přeloženo na příští jednání 
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4.  Prezentace Státního fondu životního prostředí - možnosti financování komunálních    

energeticky úsporných projektů a řešení 
 
Ing. Bohdan Polak se omluvil z jednání 
 
 
5. Různé 

 
Ing. Ivan Mikoláš hovoří o novele Energetického zákona - Lex OZE II  
 
Probíhá diskuze o proběhlém semináři na téma "Komunitní energetika v bytových domech - 
legislativní a praktický rámec", který se uskutečnil 11. 5. 2023 
Proběhlý seminář zaznamenal velký zájem, účastnilo se ho okolo 40 lidí z řad SVJ Praha 10. 
Tito účastníci obdrželi po skončení semináře prezentaci od Frank Bold Advokáti  ke stažení. 
 
Ing. Milan Maršálek doplňuje, že se má od září otevřít Program Nová zelená úsporám 
většímu počtu bytových domů. Tato dotace by mohla být příležitostí i pro naší obec. 
 
Renata Chmelová doplňuje k proběhlému semináři, padlo tam mnoho technických dotazů a 
podmětů, které si SVJ chtějí vyjasnit. Na základě těchto podnětů osloví společnost Innogy 
s dotazem, zda by neuspořádali technicky zaměřený seminář na problematiku komunitní 
energetiky. 
 
Ing. Ivan Mikoláš hovoří o možnosti oslovit Unii komunitní energetiky UKEM, kteří se touto 
problematikou zabývají. 
Mají zpracovaný manuál „Jak na společnou fotovoltaiku u bytových domů“. 
 
Renata Chmelová požádá UKEM o spolupráci 
 
17:45 hod. jednání výboru ukončeno 
 
 
 
Renata Chmelová 
jméno, příjmení a podpis předsedkyně 
 
JUDr. Pavel Šutka  
jméno, příjmení a podpis ověřovatele   
 
Bc. Karolina Götzová 
jméno a podpis tajemnice výboru 
 
datum vyhotovení zápisu 23. 06. 2023 
 
Přílohy:  
Prezenční listina 
 


